
Jeg ber om avklaring på henvendelsen under samt vedlegg.  
 

Vil det Seniornett forespeiler her være tillatt eller i brudd med folkebibliotekloven?  
 
Og videre; er det slik at Folkebibliotekloven prinsipielt er i veien for å endre på 

vedtak 23/20, eller ville hovedutvalget hatt anledning til å endre på dette hvis 
ønskelig?
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